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Opgemaakt door Berry van 't Westeinde, griffier 
Aanwezig 
 

Dhr. Stijn van den Brekel (voorzitter), José Appels (VVD), Deborah 
Eikelenboom (SP), Liselotte Franssen- du Maine (LRG), Henk Gabriëls (PAG), 
Piet Poos (CDA), Mark van Oosterwijk (Pro Actief Goirle), Marije de Groot- 
Haen (CDA), Kees Joosten (SP), Cees Pelkmans (LRG), Ria Veldhoven- 
Couwenberg (Lijst Couwenberg) en Maxime Vonk (VVD), Antoon van Baal 
(PvdA) en Thijs Kemmeren (PvdA) 
Wethouders Marijo Immink en Sjaak Sperber 
Ambtelijke bijstand: mevrouw Sanne van Riel 
 

Afwezig  
(met kennisgeving) 

Erik Schellekens (LRG) en Pernell Criens (PvdA), Willem Couwenberg (lijst 
Couwenberg) 

 
Deze vergadering kunt u terugbeluisteren op : https://bestuur.goirle.nl/Vergaderingen/Commissie-
Welzijn/2015/13-januari/19:30 
 
1. Opening en vaststelling agenda 
De voorzitter opent de vergadering. De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.  
 
2.   Raadsvoorstel minimabeleid 
 
Standpunten fracties: 
 
LRG Deelt een deel van de complimenten die door de andere fracties worden uitgedeeld. Is het 

extra bedrag voor bijzondere bijstand al meegenomen in de begroting? Vindt het een goed 
voorstel de jeugdgemeenteraad bij het kindpakket te betrekken. Wijst erop dat in "Bereken 
uw Recht" de kostendelersformule nog meegenomen. Komt mogelijk nog terug op de 
reacties op de platforms. 

PAG Overwegend positief. Worstelt met het idee of er voor nadelige maatregelen een wat 
zachtere landing in 2015 moet worden geregeld. 

CDA Positief over het voorstel. De reacties van KBO en platformminima lijken geen aanleiding te 
geven voor ophef. Vragen over lijstje in bijlage, met posten als "zakgeld".  

SP Gezien de toenemende armoede is dit minimabeleid heel belangrijk.  Goed dat er voor 
kinderen een weg gevonden is.  
Als het om ouderen, chronisch zieken en gehandicapten gaat wordt aangegeven dat deze 
kosten niet meer zijn te verantwoorden binnen de bijzondere bijstand. Wil hier een 
toelichting op. 
Een stadspas zou een oplossing kunnen zijn. Verwijst naar de meedoen regeling in Tilburg. 
Stelt voor daarbij aan te sluiten. Hoe zit het met mensen die geen sollicitatieplicht hebben? 
Hebben zij recht op inkomenstoeslag?  
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Wat zijn de bedragen die mensen in de praktijk voor collectieve zorgzorgtoeslag moeten 
betalen? 

VVD Geeft complimenten. Is akkoord. 
PvdA Dankt voor het stuk. Het is niet makkelijk toegankelijk.  

Een van de doelgroepen zijn de chronisch zieken. Hoe kunnen we zorgen dat we voorkomen 
dat voor hen de uitgaven de pan uitrijzen? 
Participatieregeling gaat de PvdA ervan uit dat het om € 250,-- per kind en niet per gezin 
gaat. 
Hoeveel is er nu beschikbaar voor de startersregeling?  
Gaat akkoord met het voorstel. 

Lijst Couwenberg Vindt het een goede zaak dat de inkomensgrens naar 120% is gegaan. Werkende armen: is 
daar hier iets over bekend? 
Na 1 jaar evalueren en zo nodig bijstellen. Gaat akkoord. 

 
Afspraken en toezeggingen: 
Wethouder Sperber: Zegt toe terug te komen op de precieze bedragen die voor de zorgverzekering moeten 
worden betaald. 
Wethouder Sperber: Zegt toe te kijken naar juistheid van de bedragen van de startersregeling die genoemd zijn 
in de nota 
Wethouder Sperber: zegt toe dat bereken uw recht wordt aangepast op de kostendelersformule 
Wethouder Sperber: Komt terug op de vraag of is gekeken naar de mogelijkheden om regionaal te kijken naar 
een stadspas 
 
Conclusie: Het voorstel kan als  B-stuk naar de gemeenteraad.  
 
3.  Initiatiefvoorstel werkgroep Jeugdbeleid  
 
Standpunten fracties: 
 
LRG Kan instemmen met het voorstel. Sluit zich aan bij standpunt CDA. 
CDA Kan instemmen met de notitie. Stelt voor dat de werkgroep zich opheft "indien de 

transities goed zijn verankerd".  
Dit soort werkgroepen moeten heel duidelijk en heel expliciet verankerd zijn in de 
commissie die daar achter zit. 

SP Akkoord. Wil werkbezoeken wel toegankelijk maken voor alle raadsleden. 
VVD Akkoord. Eén vraag: de kosten van ambtenaren zijn niet meegenomen. Doen zij dat om 

niet? 
PvdA Stemt graag in met het voorstel. Mag aan de opdracht worden toegevoegd dat de raad 

over deze taken moet worden geïnformeerd? 
Lijst Couwenberg Akkoord met het voorstel. 
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De heer Van Oosterwijk geeft als voorzitter van de werkgroep aan dat erop wordt toegezien dat niet meer dan 
noodzakelijk mensen worden uitgenodigd voor de vergadering. Het woord "omdat" is opgenomen, omdat de 
transities goed zijn ingebed in het werk van de gemeenteraad, niet omdat de transformatie dan moet zijn 
afgerond.  
De inhoudelijke adviesfunctie op dit domein blijft bij de commissie Welzijn. De werkgroep zal relevante zaken 
terugkoppelen naar de raad. 
 
Advies van de commissie: 
Conclusie: Het voorstel kan als  A-stuk naar de gemeenteraad.  
 
  
4.  Verslag van de commissie Welzijn d.d. 25 november 2014 
Mevrouw Eikelenboom merkt naar aanleiding van het verslag op dat is opgemerkt dat de SP het jammer vindt 
dat de Brede Scholen weinig worden gebruikt. Dat was wat cynisch bedoeld. Het accent lag op het feit dat de 
wijkcentra behouden moeten blijven. 
 
Het verslag wordt vastgesteld. De lijst van toezeggingen wordt bijgewerkt. 
 
5.  Inlichtingen van het college van burgemeester en wethouders 
Wethouder Immink geeft inlichtingen rond het faillissement van thuishulp Thebe. Dit raakt onze inwoners die 
van de zorg gebruik maken en medewerkers. De gemeente Goirle heeft besloten om hulp bij het huishouden als 
maatwerk voorziening te houden.  
De inwoners om wie het gaat, kunnen van op ondersteuning blijven rekenen. De 29 klanten die vanaf 1 januari 
geen hulp van Thebe meer krijgen door beëindiging van een tijdelijke arbeidsovereenkomst kunnen bij andere 
aanbieders terecht. De rest van de huidige klanten kunnen tot 1 februari van hulp van Thebe gebruik maken. 
Andere aanbieders in Goirle kunnen bestaande klanten van Thebe vanaf 1 februari overnemen. Klanten 
waarvoor de huidige indicatie afloopt krijgen een keukentafelgesprek waarbij gekeken wordt wat er aan hulp 
nodig is. 
De curatoren van Thebe hebben morgen een informatiebijeenkomst georganiseerd over de overname van klanten 
en werknemers. Afhankelijk daarvan kan de gemeente sturend zijn voor de klanten van Thebe met bestaande 
hulp. 
Wij zullen in 2015 in verband met de nieuwe aanbesteding en nieuwe werkwijze alle gebruikers zien en met hen 
een keukentafelgesprek aangaan. Tot die tijd wordt voor de klanten van Thebe een oplossing gevonden bij de 
huidige aanbieders. 
Tot slot heeft het ministerie vandaag aangegeven dat de verantwoordelijkheid voor het zoeken naar een 
passende oplossing voor de inwoners bij de gemeente ligt. Men is daarbij zeer tevreden over de wijze waarop 
wij dit in Goirle oppakken.  
 
Mevrouw Franssen - Du Maine geeft complimenten aan het college en de ambtenaren voor de reactiesnelheid en 
de actieve houding om dit op te lossen. 
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Mevrouw Eikelenboom vindt ook dat het college accuraat gereageerd heeft. Vraagt zich toch af wat het gevoel 
bij het college is over dit faillissement als je dit afzet tegen de situatie bij andere onderdelen (reserves, winst, 
topsalarissen) van Thebe. Kunnen we bij andere zorgaanbieders ook voor verrassingen komen te staan? 
Betekent het voor cliënten dat zij de vertrouwde thuishulp houden? 
De heer Van Baal sluit zich aan bij de complimenten. Na 1 februari volgen zsm keukentafelgesprekken. Wordt 
zorg wel voortgezet? 
Geeft Goirle ook een signaal af met betrekking tot de topsalarissen? Heeft wat gebeurd is gevolgen voor andere 
terreinen waarop wordt gewerkt met deze organisatie? 
Wethouder Immink geeft de complimenten door.  
Er is geen idee of er ook problemen volgen bij andere zorgaanbieders. Een klant heeft keuzevrijheid voor de 
keuze van de zorgaanbieder. Huidige zorgaanbieders zijn bereid om de zorg over te nemen, tot het 
keukentafelgesprek heeft plaatsgevonden. De klant heeft keuzevrijheid. Het is aan de aanbieder om te kijken of 
daar een passend aanbod op kan worden gedaan. 
De primaire taak van de gemeente is te zien dat onze inwoners de zorg krijgen die zij nodig hebben.  
Over de inkomens bij Thebe is in het college gesproken. De gemeente Goirle heeft geen subsidierelatie met 
Thebe. Bovendien moet over de topinkomens verantwoording  aan de minister worden afgelegd, niet aan de 
gemeente. Gemeenten mogen geen inkomenspolitiek bedrijven. Daarnaast acht het college het niet zuiver om 
het faillissement te koppelen aan topinkomens. Alle energie wordt besteedt aan de primaire taak van de 
gemeente. 
 
De heer Van Baal begrijpt de reactie van het college op de topinkomens, maar wordt hier niet blij van. Deze 
werkgever gedraagt zich niet correct. Hij ziet dan ook geen enkele reden waarom de gemeente Goirle hier geen 
signaal op af zou kunnen geven. 
Mevrouw Eikelenboom sluit zich aan bij de woorden van de heer Van Baal. Heeft waardering voor de uitspraken 
van de gemeente Tilburg. Zou het waarderen als ons college ook een krachtig signaal aangeeft. 
Wethouder Immink geeft aan dat het college de afweging heeft gemaakt dat niet alle ins en outs bekend zijn. 
De verantwoordingsrelatie van Thebe ligt in de richting van het ministerie. 
 
Wethouder Sperber deelt mee dat op het loket veel nieuwe vragen afkomen. Kennelijk is de communicatie tot nu 
toe goed geweest. De reacties zijn redelijk ontspannen. Naar onze indruk verloopt het in Goirle redelijk goed. 
Met betrekking tot de financiën van de Jeugdhulp was er disbalans tussen de uitkering en de berekende kosten. 
De verschillen worden geanalyseerd. De solidariteit voor 2015 is nog steeds gegarandeerd. Vanaf 2016 zijn er 
berekeningen gemaakt, waar nog steeds een aantal zaken niet kloppen. We komen er nog niet goed uit. Er 
wordt in de regio goed samengewerkt. 
Eind vorig jaar is gesproken over de uitkering eenmalige koopkracht tegemoetkoming. Het heeft wat kruim 
gekost, maar alles is binnen de termijn geregeld. 480 mensen zijn hiermee geholpen. Wij hebben hier buiten 
verwachting veel aan kunnen doen. 
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6.    Vragen aan het college van burgemeester en wethouders 
De heer Pelkmans vraagt naar de situatie van de tijdelijke behuizing van De Vonder in Riel. 
Mevrouw Franssen vraagt naar aanleiding van de brief van de samenwerkende jeugdzorg specialisten of op die 
brief al een reactie uit Den Haag is ontvangen. 
Vraagt of er al meer te vertellen is over de certificering van het bureau Jeugdzorg. 
 
Wethouder Sperber geeft aan dat de stand van zaken van De Vonder, dat hier opnieuw offertes zijn uitgezet.  
De brief van de samenwerkende jeugdzorgspecialisten heeft geleid tot een gesprek bij het ministerie. 
Uiteindelijk zijn de overeenkomsten ook vastgesteld. Ons inkoopbeleid is geaccordeerd. 
Bureau Jeugdzorg heeft certificering aangevraagd. Die aanvraag loopt, de tussenoplossing werkt. 
 
7.  Stukken ter kennisname  
Er zijn geen opmerkingen. 
 
8.  Rondvraag 
Hiervan wordt geen gebruik gemaakt. 
 
De voorzitter sluit de vergadering om 20.45 uur.  
 
Aldus vastgesteld door de commissie Welzijn van de gemeente Goirle in haar vergadering van  
10 februari 2015 
 
De voorzitter,     de griffier,    
   

 5 



GEMEENTE GOIRLE 
Griffie 
 

 
 
 

 
 
Verslag commissie  Welzijn d.d. 13 januari 2015 

  

   

 
Toezeggingenlijst Commissie Welzijn 
  
Nr Datum Wat Wie Uiterste  

afdoeningdatum 
Wijze afdoening 

1 13-1-2015 Minimabeleid: Aangeven welke precieze 
bedragen voor de zorgverzekering moeten 
worden betaald. 

Wethouder 
Sperber: 

Via verslag Wat betaalt de inwoner  voor de collectieve zorgverzekering: 
2014: 
CZ: € 108,16 p.m.  
VGZ: € 109,14 p.m.  
 
2015: 
CZ Gemeente Extra: € 107,08 
CZ Gemeente Extra Uitgebreid: € 114,83 
VGZ Gemeentepakket Compleet : €115,77 
VGZ Gemeentepakket Compleet incl. € 0,00 eigen risico: 
€144,42 

2 13-1-2015 Minimabeleid: Zegt toe te kijken naar 
juistheid van de bedragen van de 
startersregeling die genoemd zijn in de nota 

Wethouder 
Sperber 

Via verslag De uitgaven Starterskosten kinderen zijn juist opgenomen in de 
Nota. Het betreft 8 toekenningen van € 260,00. Eenmaal is 
abusievelijk ook de toekenning Computerregeling á € 884,00 op 
deze post geschreven. Dat brengt het totaal op € 2.964,00.  
 
Omdat deze andere onderverdeling van de kosten geen grote 
wijziging in de te verwachte kosten voor 2015 betekent (daar 
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zijn afgeronde bedragen opgenomen), wordt dit niet aangepast in 
de Nota. 

3 13-1-2015 Minimabeleid: Zegt toe dat bereken uw 
recht wordt aangepast op de 
kostendelersformule 

Wethouder 
Sperber 

Via verslag Dit is kortgesloten met Stimulansz (uitvoerder 
www.berekenuwrechtplus.nl) en wordt zo snel mogelijk 
aangepast.   

4 13-1-2015 Minimabeleid: Komt terug op de vraag of is 
gekeken naar de mogelijkheden om 
regionaal te kijken naar een stadspas 

Wethouder 
Sperber 

Via verslag Er is geen aanleiding geweest om de mogelijkheden voor een 
regionale stadspas nader te onderzoeken.  

6 25-11-2014 Verordeningen Participatiewet: kijken hoe 
afspraken gemaakt kunnen worden om de 
transities te volgen op een wijze die 
praktisch haalbaar is. 

Wethouder 
Sperber 

 Het college zal periodiek met voortgangsinformatie komen. Wij 
wachten de wens ook af van de werkgroep vanuit de Raad.  

7 25-11-2014 Beleidsnota Jeugd: Onderzocht wordt of 
het mogelijk is om later nog inzicht te 
geven in het aantal verenigingen dat al 
aanbod heeft op het gebied van 
vrijetijdsbesteding voor jongeren met 
specialistische hulp of ondersteuning. 

Wethouder 
Sperber 

 GSBW heeft een G- team. Verder zijn er geen verenigingen/clubs 
bekend die een speciaal aanbod hebben voor kinderen met een 
beperking. Het is wel zo dat er in diverse clubs kinderen 
meedoen die 'enige vorm van specialistische hulp of een 
beperking of iets vergelijkbaars' hebben. Voorbeelden hiervan 
zijn scouting Goirle en Riel en bv. de schaakclub. Daar doen deze 
kinderen gewoon mee. In de beleidsnota staat dat we nieuwe 
activiteiten willen stimuleren, maar wellicht is het ook goed als 
bestaande verenigingen hun aanbod of begeleiding dusdanig 
inrichten dat deze breder toegankelijker zijn. Dat wordt 
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uitgezocht en hier gaan we ook op sturen.  
 

8 19-6-2014 Krediet Regenboog: Actief naar 
mogelijkheden zonnepanelen kijken. Als 
kosten hoger worden, dan wordt daar bij 
de raad op teruggekomen.  

Wethouder 
Sperber 

Bij verslag Deze toezegging wordt gestand gedaan. Schoolbestuur wordt bij 
de oriëntatie / het onderzoek naar de mogelijkheden betrokken. 
Binnen deze context zullen tevens nadrukkelijk de maatregelen 
worden beschouwd die thans in het kader van duurzaamheid in 
het renovatieplan zijn opgenomen.  

9 19-6-2014 Krediet Regenboog: De tip over het project 
in Tilburg waarbij de mogelijkheden voor 
zonne-energie op 70 scholen zijn 
onderzocht wordt nagegaan. 

Wethouder 
Sperber 

 In samenspraak met schoolbestuur zal contact worden 
opgenomen met MOED en worden de mogelijkheden die het 
Tilburgse project voor basisschool De Regenboog biedt nader 
verkend. 

10 19-6-2014 Back to Basics: De raad wordt 
geïnformeerd zodra er meer bekend is over 
het veranderende beleid voor de 
verenigingen. 

Wethouder 
Immink 

 Wordt gedaan. Waarschijnlijk in commissie februari - raad maart 
 
 

11 8 oktober 2013 Het college komt terug bij de raad als er 
gebouwelijke kosten aan 't Loket zijn in 
verband met de transities. 

Wethouder 
Sperber 

Als er gebouwelijke 
kosten aan 't Loket 
zijn ivm de transities 

Wordt gedaan.  
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12 9 oktober 2012/20 

november 
Er worden voortgangsrapportages aan de 
commissie/raad aangeboden tijdens het 
traject van de transitie AWBZ naar de 
Wmo.  
 

Wethouder 
Sperber 

 Wordt invulling aan gegeven.  
In april is de tweede voortgangsrapportage van 2014 aan de 
leden van de raad worden toegestuurd. In juni, 
augustus/september en november 2014 volgen nieuwe 
rapportages. In de raadswerkgroep Transformatie is op 19 
januari 2015 afgesproken om te stoppen met de 
voortgangsrapportages. Informatie zal voortaan weer langs de 
normale weg van inlichtingen college of raadsinformatiebrieven 
worden gegeven. 

 
     
  

 9 



 


	Opgemaakt door

